



K OmegaSqua

Omega 3 + Skualena + Vitamin E

Perlindungan Bagi Kesihatan Tubuh Badan.

Secara langsung atau tidak langsung, teknologi maju dan gaya hidup moden telah mendatangkan kesan ketara kepada kesihatan kita. Pencemaran alam sekitar (udara, air, tanah), gaya pemakanan yang tidak sihat (kolesterol tinggi, kekurangan nutrisi dan lain-lain) merupakan beberapa faktor utama yang boleh merosakkan kesihatan kita. Gaya pemakanan yang tidak sihat boleh menyebabkan pelbagai penyakit dan juga mempengaruhi metabolisme badan kita. Oleh itu, amat penting bagi kita mengambil makanan tambahan (suplemen) untuk mengekalkan kesihatan kita dan menghalang penyakit.



K OmegaSqua



Di luluskan oleh KKM: MAL06030895X

K-OmegaSqua merupakan makanan tambahan yang membekalkan banyak manfaat kepada kesihatan tubuh. K-OmegaSqua terdiri daripada tiga bahan asas yang membantu meningkatkan kesihatan tubuh kita.



Omega 3

Omega 3 (EPA 40%, DHA 30%) bersumber daripada ikan salmom Norway yang kaya dengan omega 3 sebanyak 70% di mana EPA adalah 40% dan DHA adalah 30%. Fungsi EPA ialah membantu meningkatkan kesihatan tubuh. DHA membantu membekalkan nutrisi kepada tubuh.



Skualena

Manfaat skualena ialah membantu menambahkan tahap oksigen dalam sel-sel dan meningkatkan kesihatan kulit. Ia dihasilkan dari minyak hati ikan yu yang hidup di Lautan Pasifik sedalam 600 - 1000 meter yang tidak mendapat cahaya matahari dan tekanan airnya sangat tinggi.



Vitamin E

Vitamin E amat berguna sebagai antioksidas yang membantu menghalang penyakit, membantu mengekalkan kelembapan kulit dan lain-lain kebaikan.



Kebaikan-kebaikan K-OmegaSqua

- Membantu mengekalkan kesihatan kulit.
- Meningkatkan sistem imuniti (daya ketahanan).

Kandungan K-OmegaSqua:

Omega-3 (EPA 40%, DHA 30%)	500mg
Squalene	500mg
Vitamin E (Natural)	3 IU

Kesan sampingan dan interaksi:

Tiada.

Spesifikasi:

1 botol mengandungi 30 biji gel lembut, berjumlah 1000 mg.

Arahan:

Makan 1 hingga 2 biji gel lembut sehari sebelum makan bagi mengekalkan kesihatan umum.

Untuk Maklumat Selanjutnya, Sila Hubungi :



Dicirikan Khusus oleh :

K-LINK International Sdn Bhd BERKUALITI
JAL. 011318

WISMA K-LINK, 45, Jalan Kuchai Maju 2,
Off Jalan Kuchai Lama, 58200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel : (603) 7948 2333 Fax : (603) 7948 2338

Your Global Link e-mail : info@k-link.com

